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     Protokół Nr 279/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 22 sierpnia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 8:20 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

5. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Dokonał wręczenia aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela na stopień 

nauczyciela mianowanego dla Pani Aldony Maciaszek – wychowawcy – socjoterapeuty  

w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy, Pani Dorocie Krysickiej – wychowawcy 

w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy oraz Pani Marcie Kargol – nauczycielowi 

języka niemieckiego w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach.  

Ad. 2 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 3 dodatkowych wniosków Naczelników wydziałów oraz 

Dyrektorów jednostek organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian  

w planie wydatków na 2022 rok. 

 Rozpatrzenie w pkt. 12a) sprawy dotyczącej zapoznania się z informacja Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 19.08.2022r. w sprawie podpisania umowy 

użyczenia powierzchni w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

 Rozpatrzenie w pkt. 12b) sprawy dotyczącej zajęcia stanowiska w sprawie dotyczącej 

zakupu używanego lub nowego samochodu osobowego na potrzeby Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu. 
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 Rozpatrzenie w pkt. 12c) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

 Rozpatrzenie w pkt. 12d) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na podpisanie umowy 

dot. realizacji zadania pn. „Remont drogi powiatowej Nr 2136Z na odcinku od 

miejscowości Dębno do miejscowości Boleszkowice”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

4. Podjęcie decyzji w sprawie współorganizacji dożynek gminno-powiatowych z Gminą 

Myślibórz. 

5. Wyrażenie zgody na zawarcie nowej umowy z dotychczasowa firmą KONE Sp. z o.o. 

Warszawa na zadanie pod nazwa „Konserwacja, serwis i przegląd urządzenia dźwigowego 

(windy) w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w 2022 roku”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji 

inwestycji drogowej. 

7. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku Powiatu Stargardzkiego dotyczącego pozbawienia 

drogi kategorii drogi powiatowej. 

8. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku Burmistrza Barlinka dotyczącego zaliczenia dwóch 

dróg do kategorii dróg gminnych. 

9. Wyrażenie zgody na udzielenie firmie Enea Oświetlenie Sp. z o.o. prawa do dysponowania 

nieruchomością na cele budowlane oznaczoną numerem ewidencyjnym gruntu 113 i 62 

obręb Osina (pas drogi powiatowej  nr 1576Z i 2151) oraz nieruchomością o numerze 63/3 

obręb Dzikowo (pas drogi powiatowej obr 2148Z). 

10. Zapoznanie się z Pismem Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dębnie z dnia 16.08.2022r. 

znak BRM.004.10.2022 w sprawie poruszenia na sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu tematu dotyczącego realizacji inwestycji pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej 

infrastruktury”. 

11. Zapoznanie się z informacja dotyczącą rezygnacji przez Gminę Myślibórz z realizacji 

projektu ze środków PFRON pn. „Likwidacja barier w zakresie poruszania się  

i komunikowania poprzez ułożenie wykładziny antypoślizgowej w ciągach 

komunikacyjnych w Szkole Podstawowej Nr 3 w Myśliborzu”. 

12. Zapoznanie się z informacja Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

16.08.2022r. w sprawie podpisania umowy najmu powierzchni użytkowej w budynku 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

12a)  Zapoznanie się z informacja Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

19.08.2022r. w sprawie podpisania umowy użyczenia powierzchni w budynku Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku. 
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12b)  Zajęcie stanowiska w sprawie dotyczącej zakupu używanego lub nowego samochodu 

osobowego na potrzeby Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

12c)  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

12d) Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Remont drogi 

powiatowej Nr 2136Z na odcinku od miejscowości Dębno do miejscowości Boleszkowice”. 

13. Informacja o naborze wniosków o dofinansowanie zadań w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg  oraz wskazanie zadania, na które miałby zostać złożony wniosek  

o dofinansowanie. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach   

o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu środków 

finansowych  pomiędzy paragrafami w ramach posiadanego budżetu w łącznej kwocie 

50.920,00 zł. Zwiększenie w rozdziale 80102 "Szkoły podstawowe specjalne", rozdziale 80134 

„Szkoły zawodowe specjalne” i rozdziale 85420 "Młodzieżowe ośrodki wychowawcze"  

w paragrafie 3020 "Wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń", 4010 "Wynagrodzenia 

osobowe pracowników", 4040 Dodatkowe wynagrodzenie roczne”, 4780 "Składki na Fundusz 

Emerytur Pomostowych" i w paragrafie 4440 „Odpis na zakładowy fundusz świadczeń 

socjalnych” w celu zapewnienia środków na wypłaty i odprawy dla pracowników  MOW oraz 

zwiększenie odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w związku z korektą za 2022 

rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  o dokonanie 

zmiany w planie finansowym na 2022 rok w projekcie Erasmus + "Migracja Europejska okiem 

dziennikarzy " w dziale 801 - "Oświata i wychowanie " w rozdziale 80195 - "Pozostała 

działalność" zwiększenie planu  w paragrafie  4211 - zakup materiałów i wyposażenia -   

o kwotę 6.113,35 zł celem prawidłowej realizacji projektu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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3. wniosek Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu o dokonanie zmian  

w planie finansowym jednostki na 2022 rok polegających na przesunięciu środków 

finansowych w ramach posiadanego budżetu w dziale 854 "Edukacyjna opieka wychowawcza", 

rozdziale 85411 "Domy wczasów dziecięcych". Zwiększenie o kwotę 3 000,00 zł w paragrafie 

4170 "Wynagrodzenia bezosobowe" ma na celu zapewnienie środków na wypłatę 

wynagrodzenia za sierpień 2022 r. dla zleceniobiorców - opiekuna nocnego i kucharzy. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu z dnia 10.08.2022r. znak 

FIN.313.6.2022.DJ o dokonanie zmian w planie wydatków w jednostce w kwocie 18 231,00 

zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5. wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 18.08.2022r. 

znak OR.3026.1.2022 o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 rok w kwocie 3000,00 

zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wyjazdu przedstawicieli Powiatu Myśliborskiego na 

Litwę w celu podpisania listu intencyjnego dot. współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem 

Myśliborskim a Samorządem Rejonu Varena w Republice Litewskiej. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Podał informacje dotyczące planowanego wyjazdu przedstawicieli Powiatu Myśliborskiego na 

Litwę w celu podpisania listu intencyjnego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

6. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 11.08.2022r. znak DP.0633.30.2022.DT  

o wprowadzenie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

poprzez wprowadzenie wydatków w kwocie 866 000,00 zł na zadanie "Zimowe utrzymanie 

dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego" w sezonie zimowym 2022/2023. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała jakie środki w zeszłym roku wydano na realizację zadania zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych Powiatu Myśliborskiego"? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że ok 600 tys. zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

7. wniosek Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu z dnia 18.08.2022r.  

o dokonanie zmian w budżecie jednostki na rok 2022 rok w kwocie 241 388,77 zł - 

przeniesienie środków do budżetu Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu,  

w celu zabezpieczenia środków finansowych na wynagrodzenia dla pracowników, którzy od 

01.09.2022r. zostaną zatrudnieni w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

8. wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Myśliborzu o dokonanie 

zmian w planie finansowym na 2022 rok w kwocie 11 000,00 zł w celu zaspokojenia wydatków 

na rok 2022. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zawnioskowała, aby na podstawie rozpatrzonych wniosków Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych i Naczelników Wydziałów o dokonanie zmian w planach dochodów  

i wydatków na 2022 rok podjęto uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję, aby na podstawie rozpatrzonych wniosków Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych i Naczelników Wydziałów o dokonanie zmian w planach 

dochodów i wydatków na 2022 rok podjęto uchwałę Nr 279/977/2022 z dnia 22 sierpnia 2022 

roku w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego 
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na 2022 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podjęcie decyzji w sprawie współorganizacji dożynek gminno-powiatowych z Gminą 

Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w dniu 18 lipca 2022 roku Starosta 

Myśliborski zwrócił się z pismem do Burmistrza Myśliborza z prośbą o wspólne 

zorganizowanie w roku bieżącym dożynek, w formule dożynek gminno-powiatowych. 

Zaproponował, że Powiat Myśliborski ze swojej strony oferuje dofinansowanie dożynek   

w kwocie  10 000,00 zł. (ze wskazaniem m.in. na: wynajem sceny, nagłośnienia, oświetlenia  

i inne) oraz  3 000,00 zł.  (z przeznaczeniem na nagrody finansowe w konkursie na 

„Najpiękniejszy  Powiatowy Wieniec Dożynkowy”. 

W odpowiedzi na korespondencję Starosty Myśliborskiego pismem z dnia 17 sierpnia 2022 

roku Gmina Myślibórz zwróciła się z prośbą o dofinansowanie  organizacji dożynek ze strony 

Powiatu w kwocie 20 000 zł.  

Wobec powyższego Gmina Myślibórz oczekuje zwiększenia dofinansowania o kwotę 7.000 zł.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na termin zgłoszonego wniosku.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował, aby dokonać zwiększenia środków finansowych z 10 000,00 zł na 15 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, aby zwiększyć wysokość środków finansowych jaka została przeznaczona na 

nagrody finansowe w konkursie na „Najpiękniejszy  Powiatowy Wieniec Dożynkowy”. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, ile środków finansowych zostało przekazane w zeszłym roku na organizację 

dożynek? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tyle samo co w przedstawionej propozycji w tym roku, czyli łącznie 

13 000,00 zł. Odniósł się do tematu związanego z kosztami organizacji dożynek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała zwiększenie dofinansowania do kwoty 12 000,00 zł ze wskazaniem wydatków 

min. na wynajem sceny, nagłośnienia, oświetlenia i innych oraz  

przeznaczenie kwoty 4000,00 zł na nagrody finansowe w konkursie na "Najpiękniejszy wieniec 

dożynkowy". Zapytała o udział powiatu w przedmiotowych dożynkach, co zostało 

zaplanowane? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje na temat planowanego przebiegu uroczystości dożynkowych. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dofinansowaniu organizacji dożynek w kwocie 12 000,00 zł 

ze wskazaniem wydatków min. na wynajem sceny, nagłośnienia, oświetlenia i innych oraz  

w kwocie 4000,00 zł z przeznaczeniem na nagrody finansowe w konkursie na "Najpiękniejszy 

wieniec dożynkowy". Łączna kwota dofinansowania to 16 000,00 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na zawarcie nowej umowy z dotychczasowa firmą KONE Sp. z o.o. 

Warszawa na zadanie pod nazwa „Konserwacja, serwis i przegląd urządzenia 

dźwigowego (windy) w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w 2022 roku”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że przedmiot zamówienia obejmuje 

konserwację, serwis, i przegląd urządzenia dźwigowego (windy) w budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu na rok 2022. Nowa umowa polegać będzie na usuwaniu usterek 

oraz świadczenia usług naprawy na koszt Zleceniobiorcy. Dotychczasowa umowa nie 

gwarantowała prawidłowej obsługi windy (koszty napraw windy pokrywało Starostwo 

Powiatowe w Myśliborzu). Konserwacja odbywać się będzie raz w miesiącu. Umowa zostanie 

zawarta na okres od 01.09.2022r. do 31.12.2022r.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie nowej umowy z dotychczasowa firmą KONE  

Sp. z o.o. Warszawa na zadanie pod nazwa „Konserwacja, serwis i przegląd urządzenia 

dźwigowego (windy) w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu w 2022 roku”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji 

inwestycji drogowej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że firma Drogowa Pracownia Projektowa A3 Justyna Roman działając  

z upoważnienia Powiatu Myśliborskiego wystąpiła o wyrażenie opinii poprzedzającej złożenie 

wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi polegająca 

na budowie chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2119Z w m. Pszczelnik”.  

Inwestorem w/w zadania jest Powiat Myśliborski. 

Przedmiotem zadania jest rozbudowa drogi powiatowej nr 2119Z w obszarze zabudowanym 

miejscowości Pszczelnik, w ramach której m.in.: 

 wybudowany zostanie chodnik o szerokości 2,0 m na odcinku drogi o długości 1,7 km, 

 wybudowane zostaną zjazdy indywidualne do posesji prywatnych w ciągu projektowanego 

odcinka drogi; 

 wykonane zostaną pobocza gruntowe. 

W ramach projektu zakłada się lokalnie poszerzenie pasa drogowego na potrzeby budowy 

chodnika. Odcinek drogi objętej wnioskiem posiada powiązania z drogami: 

1. droga krajowa nr 23, 
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2. droga gminna położona na działce o numerze ewidencyjnym gruntu 79 obręb Pszczelnik, 

3. droga gminna położona na działce o numerze ewidencyjnym gruntu 74 obręb Pszczelnik, 

4. droga gminna położona na działce o numerze ewidencyjnym gruntu 51 obręb Pszczelnik, 

5. droga gminna położona na działce o numerze ewidencyjnym gruntu 43 obręb Pszczelnik. 

Droga powiatowa nr 2119Z zapewnia skomunikowanie pobliskich miejscowości tj. Pszczelnik, 

Rościn, Pniów z drogą krajową Nr 23, która w tym obszarze pełni główną oś komunikacyjną 

północ-południe. 

Złożył wyjaśnienia dotyczące uregulowania kwestii przebiegu drogi przez działki prywatne. 

Przedłożony do zaopiniowania wniosek jest kompletny, a koncepcja mieści się w granicach 

przewidzianych przez obowiązujące przepisy. 

Wykonywane czynności nie wiążą się z dodatkowymi wydatkami po stronie budżetu Powiatu 

Myśliborskiego i zostaną wykonane w ramach zawartej umowy z wykonawcą. 

  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 279/978/2022 z dnia 22 sierpnia 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Wyrażenie opinii w sprawie wniosku Powiatu Stargardzkiego dotyczącego pozbawienia 

drogi kategorii drogi powiatowej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że Powiat Stargardzki zwrócił się z wnioskiem w sprawie wyrażenia opinii  

w sprawie pozbawienia drogi  kategorii drogi powiatowej 

Wnioskiem objęty jest odcinek obecnej drogi powiatowej zarządzanej przez Zarząd Powiatu 

Stargardzkiego o dotychczasowym numerze 1719Z na odcinku obejmującym nieruchomości  

o numerach ewidencyjnych gruntu 160, 148 obręb Nowa Dąbrowa oraz 166/2, 138/1, 137, 224 

obręb Krzywnica – odcinek drogi został wskazany w załączniku graficznym do projektu 

uchwały zarządu. 

Zgodnie z art. 6a ust. 1 ustawy o drogach publicznych do dróg powiatowych zalicza się drogi 

stanowiące połączenia miast będących siedzibami powiatów z siedzibami gmin i siedzib gmin 

między sobą. Przedmiotowa droga nie spełnia tej definicji i dlatego Rada Powiatu 

Stargardzkiego zamierza zmienić kategorię w/w drogi poprzez pozbawienie kategorii drogi 

powiatowej z jednoczesnym zaliczeniem do kategorii dróg gminnych. 

Przedmiotowa droga na żadnym z odcinków nie posiada bezpośredniego połączenia z drogą 

zarządzaną przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu.   

Uchwała nie rodzi skutków finansowych dla Powiatu Myśliborskiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował wniosek Powiatu Stargardzkiego dotyczący 

pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej podejmując uchwałę Nr 279/979/2022 z dnia 

22 sierpnia 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 8 

Wyrażenie opinii w sprawie wniosku Burmistrza Barlinka dotyczącego zaliczenia dwóch 

dróg do kategorii dróg gminnych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że Burmistrz Barlinka zwrócił się z wnioskiem do zarządu powiatu w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dwóch dróg do kategorii dróg gminnych. 

Są to: 

 ulica Polana Lecha w Barlinku, która obecnie posiada kategorię drogi wewnętrznej  

i zlokalizowana jest na nieruchomościach o numerze ewidencyjnym gruntu 735/3 , 2117/5, 

2118/8, 2118/10, 726, 736, 658, 660/12 obręb Barlinek 2.  

 ulica Stanisława Moniuszki w Barlinku, która obecnie posiada kategorię drogi wewnętrznej 

i zlokalizowana jest na nieruchomości o numerze ewidencyjnym gruntu 292/22 obręb 

Barlinek 1 

Rada Miejska w Barlinku zamierza zmienić kategorię w/w dróg i zaliczyć je do kategorii dróg 

gminnych. 

Na podstawie art. 7 ust. 2 ustawy o drogach publicznych  zaliczenie do kategorii dróg gminnych 

następuje w drodze uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. 

Zarząd powiatu powinien wyrazić swoją opinię w terminie nie dłuższym niż 21 dni licząc od 

dnia złożenia wniosku. Zgodnie z art. 7 cytowanej ustawy do dróg gminnych zalicza się drogi 

o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg 

służących miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych. Przedmiotowe drogi 

wypełniają definicję drogi gminnej. 

Tylko jedna z w/w dróg tj. ulica Stanisława Moniuszki posiada bezpośrednie połączenie z drogą 

powiatową – droga powiatowa nr 1576Z (ulica Szosowa).   

Uchwała nie rodzi skutków finansowych dla Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest zaskoczony faktem, że nie wszystkie drogi na terenie miasta Barlinek nie 

zostały zaliczone do kategorii dróg gminnych. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego tematu, brak ujęcia części ulic wynika  

z zaistniałej omyłki podczas ujęcia w spisie poszczególnych ulic. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował wniosek Burmistrza Barlinka dotyczący zaliczenia 

dwóch dróg do kategorii dróg gminnych podejmując następujące uchwały: 

1. Nr 279/980/2022 z dnia 22 sierpnia 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

2. Nr 279/981/2022 z dnia 22 sierpnia 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 9 

Wyrażenie zgody na udzielenie firmie Enea Oświetlenie Sp. z o.o. prawa do dysponowania 

nieruchomością na cele budowlane oznaczoną numerem ewidencyjnym gruntu 113 i 62 

obręb Osina (pas drogi powiatowej  nr 1576Z i 2151) oraz nieruchomością o numerze 63/3 

obręb Dzikowo (pas drogi powiatowej obr 2148Z). 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że Enea Oświetlenie Sp. z o.o. zwróciła się do tutejszego urzędu o udzielenie 

prawa do dysponowania na cele budowlane działkami drogowymi oznaczonymi numerami 

ewidencyjnymi 113, 62 obręb Osina (pas drogi powiatowej nr 1576Z i 2151Z) oraz 

nieruchomością o numerze 63/3 obręb Dzikowo (pas drogi powiatowej nr 2148Z). Udzielone 

prawo do dysponowania pasem drogowym jest niezbędne na potrzeby zaprojektowania 

wykonania oświetlenia ulicznego w miejscowościach Dzikowo i Osina. Inwestorem prac jest 

Gmina Barlinek. 

Udzielenie zgody na dysponowanie w/w nieruchomościami na cele budowlane umożliwi 

gestorowi sieci oświetleniowej wykonanie dokumentacji technicznej oraz uzyskanie 

wszystkich niezbędnych uzgodnień i zezwoleń. 

Udzielone prawo do dysponowania przedmiotowymi nieruchomościami na cele budowlane nie 

zwalnia Inwestora z obowiązku uzgodnienia z zarządcą drogi ostatecznego projektu 

budowlanego, tym bardziej, że na przedmiotowym odcinku drogi powiatowej w miejscowości 

Osina trwają prace projektowe związane z wykonaniem ścieżki pieszo-rowerowej.   

Uzgodnienie dokumentacji projektowej oraz wyrażenie zgody na wejście w pas drogowym 

zostanie uregulowany w drodze odrębnych decyzji. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy udzielenie prawa do dysponowania na cele budowlane działkami drogowymi, 

będzie wiązać się z utratą ewentualnych opłat za zajęcie pasa drogowego? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nie gdyż oświetlenie uliczne jest częścią infrastruktury drogowej i za to nie 

pobiera się opłaty za zajęcie pasa drogowego. Oświetlenie uliczne służy drodze i dlatego nie 

pobierane są opłaty. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy za oświetlenie drogowe płatności ponosi gmina? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że tak, tylko i wyłącznie jest to zadanie ustawowe gminy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że na czas wykonania prac budowlanych jest pobierana opłata za zajęcie pasa 

drogowego. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Potwierdził, że na czas budowy i przebudowy opłata jest pobierana.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 



11 
 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie firmie Enea Oświetlenie Sp. z o.o. prawa do 

dysponowania nieruchomością na cele budowlane oznaczoną numerem ewidencyjnym 

gruntu 113 i 62 obręb Osina (pas drogi powiatowej  nr 1576Z i 2151) oraz nieruchomością  

o numerze 63/3 obręb Dzikowo (pas drogi powiatowej obr. 2148Z). 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Zapoznanie się z Pismem Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dębnie z dnia 16.08.2022r. 

znak BRM.004.10.2022 w sprawie poruszenia na sesji Rady Powiatu w Myśliborzu tematu 

dotyczącego realizacji inwestycji pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z 

w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił treść przedmiotowego pisma.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że ostatnia sesja była sesją nadzwyczajną i temat dotyczący realizacji inwestycji 

nie był omawiany. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że temat ten jest w dalszym ciągu omawiany.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Poruszył temat dotyczący finansowania realizacji 

inwestycji i partycypacji w jej kosztach przez Gminę Dębno. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na konieczność zabezpieczenia środków finansowych na realizację przez 

powiat pozostałych inwestycji.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że nie znamy kosztu realizacji zadań w ramach „Polskiego Ładu”.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że Przewodniczący Rady Miejskiej w Dębnie otrzymał pismo Powiatu 

Myśliborskiego skierowane do radnych Rady Miejskiej w sprawie dofinansowania realizacji 

zadania dotyczącego „Przebudowy dróg powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości 

Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej infrastruktury”. Zwróciła uwagę na kwestię 

udostępnienia przez Przewodniczącego przedmiotowego pisma radnym Rady Miejskiej.  

Zwróciła uwagę na krótki termin udzielenia odpowiedzi na przesłane pismo. Przekazała, że 

temat jest jasny już od dwóch lat. Zwróciła uwagę na problemy związane z dofinansowaniem 

realizacji zadania w m. Różańsko. Poruszyła kwestię dotyczącą pozyskiwania środków 

finansowych na przebudowę dróg powiatowych.  

Zwróciła uwagę, że w historii powiatu nie było tak dużego dofinansowania na realizację 

zadania związanego z przebudową drogi powiatowej. Każdy z radnych wiedział, że zadanie 

pochłonie kilka milionów złotych. Patrząc na sytuację inflacyjną w kraju, wiadomym jest 

wzrost kosztów realizacji zadania. Jeżeli zatem wcześniej była zgoda i prośba ze strony radnych 

Gminy Dębno o aplikowanie o środki finansowe na realizację drogi powiatowej na terenie 

Gminy Dębno to nie rozumie takiego stanowiska jakie jest teraz przedstawiane. Zauważyła, że 
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na sesjach Rady miejskiej, czy też Rady Powiatu nie dyskutuje się na tematy, które są już dawno 

omówione. Temat ten został przedyskutowany przed złożeniem wniosku. Zwróciła uwagę na 

rozmowy z Burmistrzem Dębna w sprawie partycypacji w kosztach realizacji zadania. 

Przekazała, ze nie rozumie prowadzonej narracji, która doprowadza tylko do tego, żeby zadanie 

nie zostało zrealizowane. Przekazała, że czuje się zawiedziona takim stanowiskiem  

i odwlekaniem tak ważnego problemu w czasie. 

Zapytała jaki jest czas na podpisanie ostatecznej umowy na realizację inwestycji? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że pozostało 10 dni do podpisania umowy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że tym bardziej jest zaskoczona, że ktoś rozlicza za coś co zostało wiele razy 

przedyskutowane. Zwróciła uwagę, że w udzielanej odpowiedzi na pismo należy wskazać, że 

radni nie dyskutują jedynie na sesjach Rady Powiatu, ale spotykają się również przed i po 

sesjach.  Nasze działania nie ograniczają się jedynie do posiedzeń sesji Rady Powiatu i Komisji 

Stałych Rady Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że temat został omówiony na spotkaniu w dniu 3.08.2022r. z radnymi Rady 

Miejskiej w Dębnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Potwierdził, że temat ten został omówiony na spotkaniu i zostały  przedstawione oczekiwania 

ze strony powiatu w tej kwestii.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że na spotkaniu Zarząd przedstawiał stanowisko radnych Rady Powiatu. Sprawa 

zostanie przedstawiona na sesji Rady Powiatu wówczas kiedy będą dokonane ostateczne 

uzgodnienia w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem i podjął decyzję o udzieleniu na nie 

odpowiedzi wskazując, iż temat dotyczący realizacji inwestycji został poruszony na spotkaniu 

w dniu 3.08.2022r. z radnymi Rady Miejskiej w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12d) 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Remont drogi 

powiatowej Nr 2136Z na odcinku od miejscowości Dębno do miejscowości Boleszkowice”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował o przeprowadzonym postępowaniu  

o udzielenie zamówienia publicznego. Najwyższą liczbę punktów uzyskał Wykonawca 

Budromex Radom Sp. z o.o., którego ofertę wybrano do realizacji zadania. Wykonawca spełnia 

warunki udziału w postępowaniu oraz nie podlega wykluczeniu. Cena oferty złożonej przez 

ww. Wykonawcę w kwocie 1 805 595,23 zł mieści się w budżecie, jaki Zamawiający zamierza 

przeznaczyć na realizację zadania. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy firma spełniła warunki wskazane w ofercie? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że tak.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że w prowadzonym postępowaniu oferty były składane przez firmy ze Stargardu, 

Radomia, Oborników Śląskich i Gorzowa Wlkp. co może świadczyć o zwiększeniu 

zapotrzebowanie na roboty wśród wykonawców. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Zapoznanie się z informacja dotyczącą rezygnacji przez Gminę Myślibórz z realizacji 

projektu ze środków PFRON pn. „Likwidacja barier w zakresie poruszania się  

i komunikowania poprzez ułożenie wykładziny antypoślizgowej w ciągach 

komunikacyjnych w Szkole Podstawowej Nr 3 w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację. Przekazała, że w 2021 r. Powiat Myśliborski złożył  

w Zachodniopomorskim Oddziale PFRON w Szczecinie wystąpienie w sprawie uczestnictwa 

samorządu powiatowego w realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. 

Wystąpienie obejmowało trzy zadania planowane do realizacji przez Gminę Myślibórz. 

W przekazanym przez Gminę Myślibórz piśmie znak: ZP.041.1.2021.AWE z dnia 12.07.2022 

r. poinformowano o odstąpieniu od realizacji zadania pn.: „Likwidacja barier w zakresie 

poruszania się i komunikowania poprzez ułożenie wykładziny antypoślizgowej w ciągach 

komunikacyjnych w Szkole Podstawowej nr 3 w Myśliborzu”. 

W związku z rezygnacją przez Gminę Myślibórz z realizacji w/w projektu, zachodzi 

konieczność zwrotu niewykorzystanej kwoty w wysokości 28.324,78 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Wioletta Drzewińska, Mariusz Kuziel  

 

Ad. 12 

Zapoznanie się z informacja Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

16.08.2022r. w sprawie podpisania umowy najmu powierzchni użytkowej w budynku 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 
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Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację. Przekazała, że prowadzący działalność gospodarczą 

pod nazwą  „Vending Style” z siedzibą w Barlinku, zwrócił się do Dyrektora Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku z prośbą o wynajęcie w budynku Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku powierzchni użytkowej 10 m 2 w celu postawienia dwóch 

automatów vendingowych. Wniosek został pozywanie zaopiniowany przez Dyrektora Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. Umowa zawarta zostanie na czas określony tj. od 

dnia 01.09.2022 do dnia 30.06.2023r. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała zwiększenie kwoty za wynajęcie powierzchni. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że wysokość stawki została określona w uchwale, jeżeli jest taka potrzeba 

propozycja zmiany zostanie przygotowana. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy wynajmujący dokonuje opłat jedynie za czynsz? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że wynajmujący dokonuje opłat za czynsz oraz media. Przedstawiła informacje  

w tej kwestii. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi dotyczące zawartej umowy oraz określonych stawek czynszu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, aby umowa została zawarta na czas określony tj. od dnia 01.09.2022r. do dnia 

31.12.2022r. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o lokalizację pozostałych automatów? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że dwa z automatów znajdują się w budynku przy ul. Północnej 15. 

Poruszyła temat dotyczący ustalenia stawek za najem, przekazała, że należy zastanowić się nad 

zmianą stawek z uwagi na kwestię wynajęcia powierzchni dla podmiotów świadczących usługi 

społeczne. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją i podjął decyzję o wyrażeniu zgody 

na podpisanie umowy najmu powierzchni użytkowej w budynku Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Barlinku z firmą "Vending Style" z Barlinka na czas określony tj. od dnia 

01.09.2022r. do dnia 31.12.2022r. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 12a)  

Zapoznanie się z informacja Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

19.08.2022r. w sprawie podpisania umowy użyczenia powierzchni w budynku Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację. Przekazała, że Stowarzyszenie  Pomocy 

Niepełnosprawnym "BRATEK" zwróciło się z prośbą o użyczenie pomieszczeń znajdujących 

się w budynku ZSPiO w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 63A. Użyczone pomieszczenia będą 

wykorzystywane  przez stowarzyszenie w związku z realizacją zadania publicznego tj. 

przebudową budynku, w którym ma być utworzony Środowiskowy Dom Samopomocy.  

Poinformowała, że użyczenie jest bezpłatne  Stowarzyszenie będzie ponosić opłaty za media. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się  z przedmiotową informacją i podjął decyzję o wyrażeniu zgody 

na podpisanie ze Stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym "BRATEK"  

z Barlinka  umowy użyczenia pomieszczeń w budynku Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Barlinku, przy ul. Gorzowskiej 63A w Barlinku na czas określony tj. do dnia 

30.11.2022r. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 12b) 

Zajęcie stanowiska w sprawie dotyczącej zakupu używanego lub nowego samochodu 

osobowego na potrzeby Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała o przeprowadzonym rozeznaniu rynku. 

Poinformowała, że w granicach 130 000,00 zł netto jest możliwość zakupu nowego auta lub 

poleasingowego. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o kwestię możliwości zakupu auta poleasingowego? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Złożyła wyjaśnienia w tym temacie. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zapytał o gwarancję na auta poleasingowe? 
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że prawdopodobnie okres gwarancji wynosi jeden rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wniósł uwagi do przedmiotowego tematu.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, jaki jest okres oczekiwania na nowy samochód? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że okres oczekiwania jest bardzo wydłużony, dlatego też wykonując 

rozeznanie rynku brano pod uwagę samochody pozostałe w salonach samochodowych.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest za tym, aby dokonać zakupu samochodu używanego o niskim przebiegu. 

Odniósł się do przedstawionych ofert. 

 

Odbyto dyskusję w sprawie zakupu nowego samochodu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zakup samochodu osobowego na potrzeby Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu do kwoty 160 000,00 zł brutto. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 12c) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 

Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 30 sierpnia 2022 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Staroście Myśliborskiemu – Andrzejowi Potyrze 

podejmując uchwałę Nr 279/982/2022 z dnia 22 sierpnia 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu do dnia 23.08.2022r. do godz. 13:30. 
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Obrady wznowiono w dniu 23 sierpnia 2022 roku o godz. 13:30 

 

Po przerwie w obradach uczestniczyli: 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

2. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Ad. 13 

Informacja o naborze wniosków o dofinansowanie zadań w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg  oraz wskazanie zadania, na które miałby zostać złożony wniosek                         

o dofinansowanie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował,  że w związku z ogłoszonym naborem 

wniosków o dofinansowanie zadań w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2023 

rok należy wskazać zadania, na które miałby zostać złożony wniosek o dofinansowanie. 

Poprosił o przedstawienie propozycji na złożenie wniosków. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że posiada jedynie informacje o wniosku na realizację zadania w m. Płonno. 

Poprosiła o kolejne wytyczne w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię odbytego spotkania z radnymi Rady Powiatu. Przekazała, że drugą 

inwestycją jaka ma zostać złożona do wniosku to ścieżka pieszo-rowerowa Myślibórz-Klicko. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że pierwsza z wersji zakładała złożenie jednego wniosku dla zadania  

w m. Płonno, natomiast druga dotyczy dwóch wniosków. Temat ten wymaga ustalenia. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że temat ten został uzgodniony na spotkaniu koalicyjnym. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do kwestii dotyczącej odbytego spotkania. Zapytała jak do 2022 roku zostały 

aplikowane wnioski, na jakie drogi i z jakich gmin zostały złożone do tego funduszu? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odpowiedział, że złożono wnioski na zadanie na ul. Celnej w Myśliborzu i w m. Dalsze.  

W dniu dzisiejszym należy podjąć decyzję o zakresie trzeciego wniosku. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała jakie drogi wykonano z tego funduszu w Gminie Myślibórz i Dębno? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że w ostatnich latach z Funduszu Rozwoju Dróg wykonano  inwestycje na  

ul. Celnej w Myśliborzu i inwestycję w m. Dalsze i inwestycję w gm. Nowogródek Pom. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przygotowanie pełnej informacji na temat wniosków jakie składano z podaniem 

kwot o jakie aplikowano do danej Gminy. Wniosła uwagi do przebiegu odbytego spotkania.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, aby przygotować zestawienia o wysokości wpływów do budżetu powiatu jakie były 

lub będą wnoszone przez samorządy w związku z podpisanymi umowami. 

Poprosiła o spojrzenie na problem kompleksowo biorąc pod uwagę zasady jakie ustalono przy 

tym funduszu. Zwróciła uwagę, żeby nie łączyć tego tematu z innymi obszarami. 

Zaproponowała odrębne spotkanie. Odniosła się do kwestii inwestowania środków w oświacie, 

które są przekazywane sprawiedliwie każdej szkole. Zwróciła uwagę, że w sprawie dotyczącej 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach będą podejmowanie działania  

o uzyskanie odszkodowania. 

Zauważyła, że w przypadku Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych ustalana była 

kolejność i zasady, jednakże co rocznie wyglądają inaczej zasady składania wniosków do 

funduszu. W zeszłym roku  skorzystaliśmy z trzech wniosków i zostały one złożone. Dlaczego 

zatem teraz nie mamy skorzystać z dwóch. 

Poruszyła kwestię partycypacji samorządów w realizację zadań.   

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że kolejno dwie inwestycje na ul. Celnej i w m. Dalsze dotyczą Gminy 

Myślibórz, teraz proponuje się kolejne zadanie w tej gminie. Zapytał, dlaczego inna Gmina np. 

Dębno, ma nie skorzystać z  dofinansowania? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że w zeszłym roku złożono trzy wnioski na gminy nie związane z Myśliborzem. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że decyzja w tej sprawie powinna być podjęta na podstawie wyliczeń i analizy.  

W zeszłym roku przegłosowano trzy wnioski. Zrealizowano inwestycje w m. Dalsze, na ul. 

Celnej i Nowogródku Pom. Przekazała, ze zadania te są już ukończone, natomiast zadanie  
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w m. Różańsko „wisi w powietrzu”. Zwróciła uwagę na wypowiedzi dotyczące przedmiotowej 

sprawy na odbytym spotkaniu.  

 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat dotyczący partycypacji w kosztach realizacji zadań przez poszczególne 

samorządy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby temat był uzgodniony z radnymi po uzyskaniu danych, o których wspomniała. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała, aby poddać pod głosowanie decyzję o złożeniu wniosku na realizację zadania 

w m. Płonno, który nie budzi wątpliwości. Jeżeli drugi wniosek wskazany przez koalicję 

wymaga dodatkowych uzgodnień  i budzi on kontrowersje to można to uzgodnić. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nie jest przeciwna drugiemu zadaniu, jednak przed głosowaniem należy 

uczciwie pokazać podział środków, aplikację oraz wyjaśnić co dalej z inwestycją  

w m. Różańsko. Zapytała co się zostanie jeżeli trzeci przetarg jaki byłby ogłoszony opiewać 

będzie na wyższą kwotę i co się stanie gdy Gmina Dębno nie dopłaci kolejnego mln zł do 

inwestycji? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Złożył wniosek, aby była równa wysokość dopłat z powiatu do każdej inwestycji drogowej  

w poszczególnych gminach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nie jest przeciwna realizacji inwestycji w m. Różańsko. Na spotkaniu wskazano, 

że jeżeli nie będzie zwiększonego dofinansowania o kwotę 1 mln zł. ze strony Gminie Dębno 

to zostanie rozpisany trzeci przetarg.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała co się wydarzy jeżeli Gmina Dębno, nie dopłaci dodatkowej kwoty 1 mln zł? Trzeci 

przetarg osiąga wyższą kwotę niż drugi przetarg i co dalej? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Powtórzyła wniosek o przegłosowanie decyzji o złożeniu wniosku na realizację zadania  

w m. Płonno, natomiast kwestia drugiego wniosku zostanie uzgodniona z radnymi Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował przerwę w obradach Zarządu i zorganizowanie spotkania z radnymi.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przygotowanie danych  na przedmiotowe spotkanie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Wniósł uwagi dotyczące realizacji zadań inwestycyjnych i ich finansowania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję, aby w naborze wniosków o dofinansowanie zadań w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  został złożony wniosek o realizację zadania pn. 

"Przebudowa drogi powiatowej Nr 2116Z od miejscowości Krzynka do m. Płonno".  

Decyzja na temat drugiego wniosku została odłożona i zostanie podjęta po dokonaniu 

uzgodnień z radnymi Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Złożył następujące zapytania dotyczące Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach: 

 

1. Ile zostało przekazanych środków finansowych na funkcjonowanie bez wychowanków 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach od miesiąca września 2021 

roku do 31 sierpnia 2022 roku? 

2. Ilu nauczycieli było zatrudnionych w jednostce na dzień 1 września 2021 roku, a ile jest 

zatrudnionych na dzień 31 sierpnia 2022 roku? 

Jaka była w międzyczasie rotacja pracowników? Na jakiej zasadzie następowały 

odejścia pracowników z jednostki?  

3. Czy w związku z likwidacją Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach 

będą wypłacane środki finansowe dla pracowników jednostki po dniu 31 sierpnia 2022 

roku? 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Po wyczerpaniu porządku obrad  posiedzenie zakończono w dniu 23.08.2022r. o godz. 

14:10. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


